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  Formandens beretning. 

 

Jeg kan bare skifte årstallet ud og skrive 2018 i stedet for 2017. For det 

jeg skrev sidste år gælder også i år, altså: 2018 var et rigtigt godt år for 

Seniorblæserne. Vi har holdt et passende antal koncerter på et udmærket 

niveau. Når dertil kommer at ikke mindre end 5 af koncerterne var 

indtægtsgivende, kan vi alt i alt være godt tilfredse med året. 

Bestyrelsen. 

Vi har haft to møder i det forgangne år. Torsdag d. 18. januar, hvor vi 

planlagde forårets koncerter, selvfølgelig især forårskoncerten, og torsdag 

d. 20. september, hvor vi planlagde julekoncerten og havde den første 

drøftelse om en evt. øveweekend på Møllegården. Begge møder er 

foregået i kælderen inden sammenspillet og er dejlig effektive, fordi de er 

godt planlagte. 

Koncerter. 

Som sagt har der været et passende antal koncerter i 2018 – 9 i alt. 

Forårskoncerten fandt sted i festsalen på Nørresundby gymnasium d. 6. 

maj. Vi havde igen inviteret Hals sangkor, og de lavede en flot indsats. 

Konferencieren var igen Per Flyvbjerg Johnsen, som vi også brugte ved 

forårskoncerten i Musikkens hus i 2016. Dels på grund af det afsides 

beliggende sted og dels på grund af det fantastiske vejr var der ikke så 

mange tilhørere som vi er vant til. Akustikken er bestemt heller ikke 

optimal, så jeg tror, at var en koncert, der hurtigt vil gå i glemmebogen. 

Den næste koncert var i forbindelse med friluftsgudstjenesten i Kølby d. 

13. Maj, hvor Mogens Jensen afløste Mads, der var forhindret. Det er altid 



en fornøjelse at spille i Kølby, og det lader til at blive en tilbagevendende 

begivenhed – dejligt.  D. 24. Maj gav vi en koncert i Vadum kirke med 

stort set samme program som ved forårskoncerten, og der var mange 

gengangere blandt tilhørerne. Jeg talte med et par stykker efter 

koncerten, og de havde fået en meget bedre oplevelse ved denne 

koncert. Desværre var der flere medlemmer i orkestret end der var 

tilhørere. D. 2. juni gav vi koncert ved Springeren i Aalborgs vestby. Heller 

ikke her var der mange tilhørere, men pyt, pengene er lige gode. 

Efterårets koncerter begyndte med en koncert i Løvvangens kirkecenter 

d. 19. august, hvor vi spillede i et telt. En rigtig god koncert, og det var her 

vi første gang oplevede Hans Wendelboe og fandt ud af, at ham kunne vi 

da godt bruge som konferencier. Så kom koncerten i forbindelse med 

kirkens høstgudstjeneste d. 30. september. Rigtig mange deltog i 

spisningen bagefter, og i stedet for den sædvanlige suppe var der buffet 

med diverse stykker pålæg. Juletræstænding i Magisterparken fandt sted 

d. 28. november. Der blæste en rigtig kold, bidende vind, så vi var nervøse 

for noder og stativer, men gudskelov blev vi flyttet indenfor. En god 

tradition, og vi er da også blevet inviteret til at spille igen i år. Det er let 

tjente penge, og vi behøver kun at stille med 10-12 mand. Endelig var der 

julekoncerten igen på Hasseris gymnasium d. 2. december. En flot 

koncert, som nok især vil blive husket for det deltagende kor: ”Al Dente”. 

På grund af de smukke omgivelser, stemningen der opstår ved bordene 

og vores godt indstuderede program, er det for mig årets højdepunkt, 

hvad angår koncerter. 

Andre aktiviteter. 

For os var juleferien forbi d. 4. januar, som var første sammenspilsaften. 

D. 8. marts holdt vi den årlige generalforsamling her i sognesalen. Vi 

øvede til forårskoncerten lørdag d. 21. april. D. 7. maj var vi hjemme hos 

Kirsten på Gjøl i forbindelse med hendes fødselsdag. En dejlig 



eftermiddag i smukt vejr. På grund af koncerten i Kølby, hvor Mads ikke 

kunne være med, var vi nødt til at holde en ekstra prøve Kristi 

Himmelfartsdag d. 10. maj, så Mogens Jensen, der vikarierede for Mads 

lige kunne prøve repertoiret af. Sommerafslutningen arrangeret af ”de 

tynde” foregik på Nordjyske Medier d. 28. juni. En spændende aften. 1. 

øvedag efter sommerferien var d. 9. august. D. 22. november kunne vi 

ikke være i sognesalen, men Jerbaneorkestret lagde beredvilligt øvelokale 

til. Øvelørdag i forbindelse med julekoncerten fandt sted d. 24. november 

og endelig var der juleafslutning her i sognesalen d. 6. dec. arrangeret af 

”de tykke” – tubaer og horn. Ud over det sædvanlige pakkespil og lidt 

underholdning fik vi en lækker buffet fra Aså kro. 

Orkestermedlemmer. 

Ikke mindre end to nye althornspillere blev det til i 2018, nemlig Bente 

Andsbjerg på 2. Horn fra d. 1.januar og Stine Rasmussen på 1. Horn fra 

d.1. februar. Det er da fantastisk dejligt, at vi nu har 5 hornspillere! (det er 

så bare ikke altid, at de er samlet til prøverne.) Desværre valgte Bjarne 

Nielsen at stoppe på bastrombone efter - jeg ved ikke hvor mange år i 

orkestret. Men det lykkedes os at få en værdig substitut, nemlig Hans 

Knörr fra d.22. marts og resten af året. Desværre måtte Hans tilbage til 

Tyskland, da der ikke var arbejde til ham på universitetet. Det var både vi 

og ham selv meget kede af. 

Fremtiden. 

Alt i alt tegner fremtiden for orkestret lys. Vi har næsten alle stemmer 

dækket ind, der er en god mødeprocent ved sammenspilsaftnerne – 

ganske vist er der en del ”pensionistrejser” -, vores niveau er rimelig højt 

og det er stigende og vi har en dygtig dirigent.  

Afsluttende bemærkninger. 



Jeg har så kun tilbage at takke en hel række af orkestrets medlemmer for 

det arbejde, de laver ved siden af spilleriet. Først og fremmest John 

Gadegaard for arbejdet med noder og instrumenter og fremstilling af 

plakater samt vedligeholdelse af vores hjemmeside. Hans for 

kaffebrygning og indkøb af kager i forbindelse med øveaftenerne, men 

især da for det store arbejde han laver i forbindelse med koncerterne. 

Gitte for at træde til, når Hans er ude at rejse, Johnny og Gitte for 

opstilling af stole og slagtøj ved øveaftenerne, Ole for at holde styr på 

uniformer og indkøb af blomster, Dorte for PR- arbejdet, 

repertoireudvalget for udarbejdelse af koncertprogrammer og sidst men 

ikke mindst tak til mine kolleger i bestyrelsen, TAK ALLE SAMMEN. 

 


